
PROTOKÓŁ NR XLIII/17 

z posiedzenia XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

z 28 września 2017 r. 
 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10°°.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny – P. Sławomir Wróbel. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 10 sierpnia 2017 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2017 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Wyszków w ośmioletnie szkoły podstawowe; 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLII/404/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 

sierpnia 2017 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wyszków; 

3) przyznania dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 

4) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

5) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

6) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXV/243/92 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 

3 października 1992 r. w sprawie zmiany nazwy ulic w mieście Wyszków oraz nadania 

nazw ulicom w miejscowości Leszczydół-Nowiny; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/362/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla części Alei Marszałka 

J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy Meliorantów i ulicy Handlowej; 

8) etapowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

części Alei Marszałka J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy Meliorantów 

i ulicy Handlowej; 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla wybranych działek położonych przy ulicach: 11 Listopada, 

Pułtuskiej, Generała Józefa Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji Edukacji Narodowej, 

Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 3 Maja oraz Alei Róż; 

10) przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego; 

11) przyjęcia do realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 

2017-2023; 

12) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 
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13) udzielenia pomocy finansowej Gminie Parchowo; 

14) udzielenia pomocy finansowej Gminie Czersk; 

15) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017 – 2024; 

16) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2017 rok. 

8. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 r. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zgłosiła wniosek, by 

w punkcie: 

 7.17. wprowadzić projekt uchwały uchylającej Uchwałę Nr XXX/310/16 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

nr 3 w Wyszkowie, poprzez przeniesienie jego siedziby; 

 7.18 wprowadzić projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 16 października 2003 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miejskiej i nadania jej statutu. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Kazimiera Białek; 

2. P. Jan Abramczyk; 

3. P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 10 sierpnia 2017 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Wyszkowa za sierpień 2017 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

1) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wyszków w ośmioletnie szkoły 

podstawowe. Poinformował, że zgodnie z przepisami, z dniem 1 września 2017 r. każda      

6-letnia szkoła podstawowa z mocy ustawy przekształca się w 8-letnią szkołę podstawową, 

a zespoły szkół, składające się ze szkoły podstawowej i gimnazjum, przekształcają się z mocy 

ustawy w 8-letnią szkołę podstawową. Na terenie Gminy Wyszków funkcjonują 

4 samodzielne szkoły podstawowe oraz 4 zespoły szkół. Powyższa uchwała stanowi akty 

założycielskie ośmioletnich szkół podstawowych. Oprócz powyższych zmian, ujednolicając 

nazewnictwo miejscowości na terenie Gminy Wyszków, nowe brzmienie nadano Szkole 
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Podstawowej im. Jana Pawła II w Leszczydole-Nowinach (dwuczłonową nazwę 

miejscowości prawidłowo pisze się z łącznikiem). 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/423/17 sprawie stwierdzenia przekształcenia 

sześcioletnich szkół podstawowych oraz zespołów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wyszków w ośmioletnie szkoły podstawowe. 
 

2) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XLII/404/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. 

Poinformował, że zmiana w uchwale została wprowadzona w związku z uwagą Wojewody 

Mazowieckiego, który wskazał, że regulacje dotyczące zasad mycia i naprawy poza 

warsztatami samochodowymi, mogą dotyczyć tylko i wyłącznie „pojazdów 

samochodowych”, a nie jak było dotychczas zapisane „pojazdów mechanicznych”. Jest to 

jedyna zmiana wprowadzona w uchwale w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Wyszków, która została podjęta przez Radę Miejską w dniu 

10 sierpnia 2017 r.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/424/17 zmieniającą uchwałę Nr XLII/404/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. 
 

3) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Poinformował, że 

Parafia Rzymskokatolicka p.w. Matki Bożej Królowej Polski w Wyszkowie (Rybienko 

Leśne), wystąpiła z wnioskiem o udzielenie w 2017 roku dotacji celowej w kwocie 275 000 zł 

na remont dachu na zabytkowym Kościele. Burmistrz proponuje, aby wysokość dotacji 

wyniosła 200.000 zł. Całość prac przy Kościele, została oszacowana na łączną kwotę 
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400.160 zł i obejmuje m. in. wykonanie prac remontowych dachu, robót remontowych 

wewnątrz i zewnątrz obiektu, prac zabezpieczających zachowanie i utrwalenie cennej 

substancji kościoła. Zakres prac dotyczących robót remontowych wewnątrz obiektu, został 

objęty dofinansowaniem z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 2017 rok. 

Wysokość dofinansowania z Ministerstwa wynosi 75.000 zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki ma obawy, 

czy tę inwestycję uda się zrealizować do końca br.  

Radny – P. Czesław Lach poinformował, że wyłoniony wykonawca rozpoczął już remont. 

Z tego co widać, nie ma obaw, że prace nie zakończą się w terminie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/425/17 w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

4) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. Poinformował, że na dzień dzisiejszy, droga nr 4412W znajduje 

się w zarządzie Powiatu Wyszkowskiego. W związku z tym, że Gmina Wyszków, prowadząc 

na tym terenie inwestycje, dokonała poszerzenia tej drogi, to zewnętrzna część drogi znalazła 

się w zarządzie Gminy, a środkowy pas w zarządzie Powiatu. Aby uporządkować powyższy 

stan, Zarząd Powiatu proponuje, aby cała droga została zaliczona do kategorii dróg gminnych.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/426/17 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 
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5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. Poinformowała, że nadaje się 

nazwę „Szmaragdowa” drodze wewnętrznej, stanowiącej własność prywatną, położoną 

w miejscowości Kamieńczyk, do której uzyskano pisemną zgodę właściciela gruntu. Komisja 

Promocji i Kultury Rady Miejskiej w Wyszkowie, na posiedzeniu w dniu 7 sierpnia 2017 r., 

pozytywnie zaopiniowała powyższą nazwę. P. Kozon dodała, że nazwa „Szmaragdowa” 

została nadana na wniosek właściciela gruntu.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/427/17 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXV/243/92 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 3 października 1992 r. w sprawie 

zmiany nazwy ulic w mieście Wyszków oraz nadania nazw ulicom w miejscowości 

Leszczydół-Nowiny. Poinformowała, że Komisja Promocji i Kultury pozytywnie 

zaopiniowała propozycję nadania nazwy „Zacisze” odcinkowi drogi położonemu 

w miejscowości Leszczydół-Nowiny, stanowiącemu przedłużenie drogi o takiej samej 

nazwie. Przedmiotowa droga nie jest zaliczona do kategorii dróg publicznych. Nadanie nazwy 

„Zacisze” dla kolejnego odcinka drogi, wiąże się z koniecznością zmiany uchwały 

Nr XXV/243/92 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 3 października 1992 r. w sprawie zmiany 

nazwy ulic w mieście Wyszków oraz nadania nazw ulicom w miejscowości Leszczydół-

Nowiny.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/428/17 zmieniającą uchwałę Nr XXV/243/92 Rady Gminy 

w Wyszkowie z dnia 3 października 1992 r. w sprawie zmiany nazwy ulic w mieście 

Wyszków oraz nadania nazw ulicom w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
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7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXXVI/362/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla części Alei Marszałka J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy 

ulicy Meliorantów i ulicy Handlowej. Poinformowała, że w dniu 30 marca 2017 r., Rada 

Miejska w Wyszkowie podjęła uchwałę Nr XXXVI/362/17 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

części Alei Marszałka J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy Meliorantów i ulicy 

Handlowej. Podczas tworzenia planu pojawiły się problemy związane z uzyskaniem 

pozytywnego uzgodnienia z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

istniejących oraz nowo wykonywanych zjazdów z ul. Serockiej do działek, położonych przy 

tej ulicy. Urząd stara się, aby zjazdy te zachować, na co niestety nie ma zgody zarządcy drogi. 

W związku z tym, proponuje się podjęcie uchwały, która pozwoli etapować przedmiotowy 

plan i opracować go we fragmentach.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/429/17 zmieniającą uchwałę Nr XXXVI/362/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla części Alei Marszałka J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy 

Meliorantów i ulicy Handlowej. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie etapowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla części Alei 

Marszałka J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy Meliorantów i ulicy 

Handlowej. Poinformowała, że projekt powyższej uchwały jest powiązany z uchwałą podjętą 

wcześniej, a przyjęcie tej uchwały pozwoli na przeprowadzenie procedury uchwalenia planu 

przynajmniej dla części tego obszaru, który został już uzgodniony. Plan będzie uchwalany 

w dwóch etatach. Etap I, to Aleja Marszałka J. Piłsudskiego oraz ul. Meliorantów, etap II, to 

trzy nieruchomości położone przy ul. Handlowej (róg ul. Serockiej i Handlowej). P. Kozon 

dodała, że na obszarze, co do którego nie zapadły uzgodnienia, będzie obowiązywał na razie 

dotychczasowy plan. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  
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Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/430/17 w sprawie etapowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla części Alei Marszałka 

J. Piłsudskiego oraz terenu położonego przy ulicy Meliorantów i ulicy Handlowej. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla wybranych działek położonych przy ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała 

Józefa Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji Edukacji Narodowej, Szpitalnej, Zapole, 

Złotych Kłosów, 3 Maja oraz Alei Róż. Poinformowała, że powyższy plan, to zbiórka 

nieruchomości w mieście, na które zostały złożone wnioski o zmianę obowiązującego planu. 

Wprowadzane w planie zmiany, dotyczą m.in. zmiany funkcji, zmiany linii zabudowy, czy 

wskazania nowych rozwiązań dopuszczonych prawem. P. Kozon poinformowała, że 

szczegółowe rozwiązania dotyczące tego planu, były dokładnie omawiane na posiedzeniach 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/431/17 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

działek położonych przy ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała Józefa Sowińskiego, 

Ratuszowej, Komisji Edukacji Narodowej, Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 3 Maja 

oraz Alei Róż. 
 

10) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta 

Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. Poinformowała, że konieczność przyjęcia kolejnej 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego (PI) dla Miasta Ostrołęki i subregionu 

ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie Gminy Wyszków, 
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podyktowana jest uwagami Departamentu Rozwoju Regionalnego i Funduszy Europejskich 

oraz Departamentu Zdrowia i Polityki Społecznej do wprowadzonych zmian w PI. Ostatnio 

wprowadzony Projekt pn.: „Zwiększenie dostępności do wysokiej jakości usług zdrowotnych 

w zakresie chirurgii naczyniowej w subregionie ostrołęckim w Mazowieckim Szpitalu 

Specjalistycznym im. dr. Józefa Psarskiego w Ostrołęce” wymaga uzasadnienia wpisywania 

się w mapy potrzeb zdrowotnych i Police Paper. Tym samym RIT w obecnym kształcie nie 

mógł zostać przyjęty przez Zarząd Województwa Mazowieckiego. P. Kozak dodała, że 

sprawy dotyczące Gminy Wyszków, pozostają bez zmian. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/432/17 w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. 
 

11) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 2017-2023. Przypomniała, że powyższa uchwała 

była podjęta na sesji w dniu 22 czerwca br. i dopiero po jej uchwaleniu, zgodnie 

z procedurami, została przekazana do zaopiniowania i zaakceptowania przez Zarząd 

Województwa Mazowieckiego. Eksperci opiniujący Program, wnieśli do niego pewne uwagi, 

które zostały do Programu wprowadzone, a kompletny dokument wrócił do zatwierdzenia 

przez Radę Miejską. P. Kozak poinformowała, że zmiany, które zostały wprowadzone 

w Programie, to m.in.: 

 dodanie przekopiowanych, konkretnych cytatów; 

 doszczegółowienie samego procesu delimitacji obszaru; 

 dokładne opisanie procesu konsultacji podczas przygotowywania i opracowywania 

Programu; 

 zamieszczanie tabeli, w której zebrane są w jednym miejscu wszystkie wskaźniki; 

 dodanie dokładnego opisu obszarów rewitalizacji i obszarów zdegradowanych 

(dołączono mapy); 

 uzupełnienie zapisów dotyczących ochrony środowiska; 

 uzupełnienie zadań, związanych ze wskaźnikami dotyczącymi azbestu; 

 dopisanie lokalizacji projektów; 

 dopisanie informacji w odpowiednich zadaniach; 

 uzupełnienie zapisów dotyczących komplementarności; 

 uzupełnienie zapisów z zakresu partycypacji. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Piotr Turek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/433/17 w sprawie przyjęcia do realizacji Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 2017-2023. 
 

12) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, że z końcem 

lipca br., Skarżący wniósł skargę do Rady Miejskiej w Wyszkowie na działalność Burmistrza 

Wyszkowa (treść skargi została dostarczona radnym wraz z materiałami na sesję). 

Na podstawie postępowania wyjaśniającego, proponuje się uznać: 

 zarzut 1) - brak nadzoru przez Inwestora – Gminę Wyszków w sprawie projektowania, 

budowy i inwentaryzacji geodezyjnej sieci kanalizacji sanitarnej (podjeść kanalizacyjnych) 

w miejscowości Rybno w latach 2010-2012 – za bezzasadny (dokumentacja związana 

z ww. inwestycją stanowiła materiał dowodowy w sprawie z powództwa Skarżącego 

przeciwko Gminie Wyszków, Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. 

w Wyszkowie i Skarbowi Państwa – Staroście Powiatu Wyszkowskiego. W uzasadnieniu 

do wyroku Sąd Rejonowy w Wyszkowie, oddalił powództwo Skarżącego wobec Gminy 

i innych pozwanych. Sąd wskazał że „…zgromadzony materiał dowodowy nie świadczy 

o nieprawidłowościach przy budowie sieci…”, a „…pozwana Gmina Wyszków, jako 

inwestor budowy sieci kanalizacyjnej, liczył się ze zdaniem i sugestiami mieszkańców, 

których nieruchomości podlegały podłączeniu do sieci…”.); 

 zarzut 2) - wybudowanie odcinka ok. 20 m sieci kanalizacji sanitarnej na działce nr ew. 

790 w msc. Rybno, której Gmina Wyszków nie była właścicielem nieruchomości i bez 

zgody współwłaścicieli – za bezzasadny. P. Sekretarz przypomniała, że powyższa kwestia 

była rozpatrywana przez Radę w 2012 r. w związku ze złożoną skargą tego samego 

Skarżącego na działalność Burmistrza Wyszkowa. Wówczas zarzut budowy odcinka 

kanalizacji sanitarnej o długości około 20 metrów na działce nr 790 w miejscowości 

Rybno uznany został za zasadny, ponieważ w czynnościach geodezyjnych występowały 

rozbieżności pomiędzy granicami dwóch działek. Jednak w 2012 r. doszło do podziału tej 

i innych działek na ciągi pieszo-jezdne, a w lutym 2013 r. Gmina Wyszków nabyła od 

Skarżącego działki, na których znajduje się 20 metrowy odcinek sieci kanalizacji 

sanitarnej. Zatem w dniu rozpatrywania przedmiotowej skargi, przedstawiony przez 

Skarżącego zarzut proponuje się uznać za bezzasadny. 

 zarzut 3) - niegospodarność związana z zakupem nieruchomości na ciągi pieszo –jezdne 

w 2013r. za cenę wielokrotnie wyższą od cen normatywnych (z wybudowaną kanalizacją 

sanitarną na działce nr ew. 790 w Rybnie) – za bezzasadny. Kwota zapłaty za 

nieruchomości nabyte przez Gminę Wyszków aktem notarialnym, ustalona została 

w trybie ustawy o gospodarce nieruchomościami w formie negocjacji. Na wypłaconą 

kwotę składały się: cena gruntu i wartość istniejącego ogrodzenia wraz z kosztami jego 

rozbiórki oraz wszelkie roszczenia sprzedających w stosunku do Gminy Wyszków 

związane z wybudowaniem kanalizacji sanitarnej na działce nr 790/1.  
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 zarzut 4) - powstanie 23 kolizji podczas budowy kanalizacji deszczowej w msc. Rybno 

w 2016 r. – za bezzasadny. Z wyjaśnień geodety wynika, że po wykonanych pomiarach 

tworzono odpowiednią dokumentację, by powstałe zmiany wprowadzić do zasobu 

geodezyjnego. Geodeta wskazuje, że liczba ww. kolizji była mniejsza i stanowiła kilka 

procent wszystkich przyłączy kanalizacji sanitarnej. Natomiast pomiary wykonywane 

podczas usuwania kolizji potwierdzały, że przyłącza kanalizacji sanitarnej, wykonane 

wcześniej, jak i te, które zostały przebudowane, mają właściwy spadek do kanału 

głównego. Istotnym jest, że przyłącze kanalizacji sanitarnej do działki będącej własnością 

Skarżącego, nie było w kolizji z przewodem kanalizacji deszczowej. Ponadto, wykonawca 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Rybno, w ramach gwarancji na wykonaną 

inwestycję, usunął przedmiotowe kolizje. 

 zarzut 5) - mataczenie i szantaż w sprawie obniżenia rury kanalizacyjnej do działki, jak 

również stworzenia porozumienia jako wspólnej inicjatywy Burmistrza Wyszkowa, 

Starosty Powiatu Wyszkowskiego i Dyrektora PWiK Sp. z o.o. w Wyszkowie – za 

bezzasadny. W listopadzie 2016 r. Skarżący zwrócił się na piśmie do Burmistrza 

Wyszkowa o wyjaśnienie, kto był pomysłodawcą i autorem porozumienia, dotyczącego 

obniżenia rury kanalizacyjnej do działki Skarżącego. W odpowiedzi na powyższe pismo, 

udzielono Skarżącemu obszernych wyjaśnień, dotyczących okoliczności przygotowania 

ww. porozumienia (żadna ze stron tego porozumienia nie podpisała i nigdy nie nabrało ono 

mocy prawnej). Natomiast w sprawie obniżenia rury kanalizacyjnej do działki Skarżącego, 

sprawa została już rozwiązana, a problemy usunięte. 

 zarzut 6) - brak odpowiedzi na pisma zgodnie z art. 35 i 36 Kpa – za zasadny. W wyniku 

analizy obszernej korespondencji prowadzonej ze Skarżącym ustalono, że nie została 

udzielona odpowiedź na pismo Skarżącego z dnia 21 listopada 2016 r. 

P. Anna Gołębiewska dodała, że pod koniec sierpnia br. Skarżący złożył pismo uzupełniające 

do skargi, ale zawarte w nim zarzuty nie są w kompetencjach ani organu wykonawczego ani 

w kompetencjach Rady Miejskiej. Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej wystąpiła do 

Skarżącego z pismem, by doprecyzował, czy na ręce Rady wnosi skargę także na inne organy, 

które nie podlegają organom Gminy. Jeżeli tak, to skarga zostanie przesłana właściwym 

organom. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk przypomniał, że ta sprawa ciągnie się już od 2010 r., czyli od 

momentu wybudowania i odbioru kanalizacji sanitarnej na tym terenie. Uważa, że ze 

szczegółowej analizy dokumentów oraz po oddaleniu sprawy przez Sąd Rejonowy, należy 

uznać złożoną skargę za bezzasadną. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że w przypadku tego 

projektu uchwały, każdy zarzut należy przegłosować oddzielnie.  
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Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 1), lit. a), b), c), d), e) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, by 

powyższy zarzut uznać za bezzasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za bezzasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), uznali 

powyższy zarzut za bezzasadny.  

Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 2) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, aby powyższy zarzut 

uznać za bezzasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za bezzasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 2, wstrzym. się – 0), uznali 

powyższy zarzut za bezzasadny.  

Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 3) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, aby powyższy zarzut 

uznać za bezzasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za bezzasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), uznali 

powyższy zarzut za bezzasadny.  

Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 4) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, aby powyższy zarzut 

uznać za bezzasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za bezzasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 1, wstrzym. się – 5), uznali 

powyższy zarzut za bezzasadny.  

Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 5) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, aby powyższy zarzut 

uznać za bezzasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za bezzasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 4), uznali 

powyższy zarzut za bezzasadny.  

Radny – P. Wojciech Rojek, członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał § 1.1. 

podpunkt 6) projektu uchwały. W projekcie uchwały proponuje się, aby powyższy zarzut 

uznać za zasadny. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie uznanie 

powyższego zarzutu za zasadny. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), uznali 

powyższy zarzut za zasadny.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa.  
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/434/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa.  
 

13) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Parchowo. Poinformował, że w związku 

z nawałnicą, która przeszła na terenie Gminy Parchowo z 11 na 12 sierpnia 2017 r., proponuje 

się, aby pomóc mieszkańcom, którzy ucierpieli podczas tej nawałnicy. Pomoc polegałaby na 

przekazaniu środków finansowych w wysokości 20.000 zł, z przeznaczeniem na wypłatę 

zasiłków celowych dla poszkodowanych. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/435/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Parchowo. 
 

14) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Czersk. Poinformował, że w Gminie Czersk, tak jak 

w Gminie Parchowo, z 11 na 12 sierpnia br. przeszły nawałnice, które poczyniły tam wiele 

zniszczeń. Proponuje się, aby tej gminie również udzielić pomocy finansowej w wysokości 

20.000 zł, z przeznaczeniem na usuwanie skutków w infrastrukturze drogowej.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/436/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Czersk. 
 

15) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2024.  
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Poinformował, że w projekcie uchwały: 

 Zwiększono wydatki na przedsięwzięciu „Świadczenie usług przewozowych 

w komunikacji miejskiej na terenie Gminy Wyszków” na kolejne lata: 470.000 zł 

w 2018 r. i 470.000 zł w 2019 r. 

 Zwiększono wydatki na przedsięwzięciu „Zimowe utrzymanie dróg” na kolejne lata: 

900.000 zł w 2018 r. i 600.000 zł w 2019 r. 

 Zmniejszono plan wydatków w związku z zakończeniem realizacji przedsięwzięć: 

„Budowa ulic: Akacjowej w Leszczydole-Nowiny i Brzozowej w Leszczydole-Pustki” 

(300.000 zł). 

 Zwiększono wydatki na przedsięwzięciu „Przebudowa stadionu przy ul. T. Kościuszki” 

(200.000 zł). 

 Przesunięto okres realizacji przedsięwzięcia „Budowa ulicy Dolnej w Lucynowie”. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/437/17 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2024. 
 

16) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2017 r. Poinformował, że proponowane zmiany w budżecie 

wraz z autopoprawkami, to: 

1. w dochodach: 

1) sprzedaż mienia                  567.826 zł; 

2) fundusz sołecki (zwrot z ub. roku)        47.926 zł + 86.247 zł; 

3) dochody z Przedszkola Nr 4         3.873 zł; 

4) świadczenia wychowawcze – zwrot z lat ubiegłych    10.000 zł; 

5) subwencja oświatowa (zwiększona liczba dzieci)             167.817 zł; 

6) zwroty m.in. za energię elektryczną               100.000 zł. 

2. w wydatkach: 

1) budowa ul. Akacjowej i Brzozowej (zakończenie i rozliczenie inwestycji) -300.000 zł; 

2) przebudowa ul. Bohaterów Armii Krajowej     15.000 zł; 

3) przebudowa ul. Targowej (od ul. Graficznej do ul. Stefana Batorego)           350.000 zł; 

4) dotacja dla Gminy Czersk                  20.000 zł; 

5) dotacja dla Gminy Parchowo       20.000 zł; 

6) gospodarka nieruchomościami (m.in. koszty aktów i wycen)   30.000 zł; 

7) zakup usług pozostałych (usługi świadczone przez podmioty zewnętrzne) 26.000 zł; 

8) zakup pomocy dla Szkoły Podst. Nr 4      10.000 zł; 
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9) Przedszkole Nr 9 (dostosowanie obiektu do zaleceń pokontrolnych p.poż.) 45.000 zł; 

10) Przedszkole Nr 4 (dostosowanie obiektu do zaleceń pokontrolnych p.poż 

oraz remont schodów)               873 zł + 33.000 zł; 

11) wzrost wydatków w oświacie w zakresie wynagrodzeń           131.217 zł; 

12) wzrost wydatków w oświacie - świetlice szkolne    52.600 zł; 

13) świadczenia wychowawcze - zwrot dotacji do województwa   10.000 zł; 

14) schroniska dla zwierząt (zwiększenie planu)     20.000 zł; 

15) budowa wiaty przystankowej w Skuszewie       8.000 zł 

16) budowa kanalizacji na os. Zakręzie (dołożenie środków)     3.000 zł; 

17) dotacja dla Parafii w Rybienku Leśnym na remont zabytkowego Kościoła   200.000 zł; 

18) przebudowa stadionu (dodatkowe roboty)              200.000 zł; 

19) dotacja dla WOSiR (remont pływalni – dołożenie środków)   48.000 zł; 

20) dotacja dla WOSiR (wymiana ogrodzenia przy hali sportowej 

oraz utwardzenie terenu)        58.000 zł; 

21) zmiana przeznaczenia funduszu sołeckiego: 

 z budowy ul. Dolnej w Lucynowie na oświetlenie parkingu w Lucynowie +- 15.000 zł; 

 z budowy ul. Makowej w Kamieńczyku na budowę chodników i ciągów 

pieszo-jednych               +- 12.280 zł. 

Skarbnik poinformował, że zarówno dochody jak i wydatki budżetu wzrosną o kwotę 

983.690 zł. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk zauważył, że koszty przebudowy stadionu wzrosły z 5,2 mln zł 

do prawie 6 mln zł. Częściowy wzrost tych kosztów, to wina projektanta. Spytał, czy nie 

można wystąpić z tego tytułu o odszkodowanie?  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że koszty 

przebudowy stadionu wzrosły ze względu na: 

 konieczność wymiany ogrodzenia (od strony osiedla) co nie było wcześniej brane pod 

uwagę; 

 zmianę niwelety boiska głównego i boisk przyległych; 

 konieczność wymiany słupów do piłkochwytów (planowane słupy miały za mały 

przekrój). 

Jeżeli chodzi o roszczenie w stosunku do projektanta, to można wystąpić na drogę sądową, 

ale wysokością roszczenia może być tylko częściowe wynagrodzenie projektanta. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/438/17 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2017 r. 
 

17) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

uchylającej Uchwałę Nr XXX/310/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 listopada 

2016 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 3 w Wyszkowie, poprzez 

przeniesienie jego siedziby. Przypomniał, że Rada Miejska w Wyszkowie, po uzyskaniu 

negatywnej opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty z dnia 22 lutego 2017 r., w sprawie 

zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 3 w Wyszkowie poprzez przeniesienie jego siedziby 

z ul. 11 Listopada 23, na ul. Meliorantów 13, zdecydowała o utworzeniu nowego Przedszkola 

nr 2 w Wyszkowie na ul. Meliorantów 13. W związku z uruchomieniem z dniem 1 września 

2017 r. tego przedszkola, uchylenie uchwały intencyjnej w sprawie przeniesienia Przedszkola 

nr 3 w Wyszkowie na ul. Meliorantów jest jak najbardziej zasadne. P. Cieślak dodał, że 

Minister Edukacji uznał większość uwag, które znalazły się w zażaleniu Gminy na negatywną 

opinię Mazowieckiego Kuratora Oświaty, ale ze względu na to, że Przedszkole nr 2 na 

ul. Meliorantów już funkcjonuje, Urząd rezygnuje z zamiaru przekształcenia Przedszkola 

nr 3.  

Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyższej uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/439/17 uchylającą Uchwałę Nr XXX/310/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola nr 3 w Wyszkowie, poprzez przeniesienie jego siedziby. 
 

18) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

16 października 2003 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej i nadania 

jej statutu. Poinformował, że m.in. w związku z reformą systemu oświaty wprowadzoną od 

1 września 2017 r., w załączniku do uchwały, wprowadza się następujące zmiany w Statucie 

oraz Ordynacji Wyborczej: 

 dostosowano nazewnictwo szkół i okręgów wyborczych; 

 doprecyzowano prawo wyborcze: 

 radnym Młodzieżowej Rady Miejskiej może być uczeń szóstej, siódmej lub ósmej klasy 

szkoły podstawowej, uczeń oddziału gimnazjalnego lub uczeń pierwszej lub drugiej 

klasy szkoły ponadpodstawowej, znajdującej się na terenie Gminy Wyszków, 

zamieszkujący na terenie Gminy Wyszków, który w dniu wyborów nie ukończył 

18 roku życia;  

 uprawnionymi do głosowania są uczniowie klas IV-VIII szkół podstawowych, 

uczniowie oddziałów gimnazjalnych oraz uczniowie szkół ponadpodstawowych, 

znajdujących się na terenie Gminy Wyszków, bez względu na miejsce zamieszkania 

i wiek;  

 podjęto decyzję o powołaniu Młodzieżowego Opiekuna Rady, posiadającego 

doświadczenie w realizacji projektów skierowanych do młodzieży.  
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Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyższej uchwały. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, jak funkcjonuje obecna Młodzieżowa Rada Miejska? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w tej kadencji była to bardzo 

młoda rada, ponieważ najstarszymi radnymi byli uczniowie gimnazjum. Przez te dwa lata 

młodzież uczyła się samorządności. Konsultowała najważniejsze dla nich dokumenty, takie 

jak kalendarz imprez, sprawy związane z reformą oświatową, organizowała debaty w swoich 

szkołach. Rada uczestniczyła również w organizowanych przez Urząd wydarzeniach np. 

w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy czy w koncertach. Problemem dla Urzędu była 

jednak opieka nad młodymi radnymi, ponieważ część z nich, to byli naprawdę bardzo młodzi 

ludzie. Teraz proponuje się, aby do Młodzieżowej Rady, mogli być również wybierani 

uczniowie szkół ponadpodstawowych, którzy będą bardziej samodzielni i łatwiejsi we 

współpracy. Powołanie Młodzieżowego Opiekuna Rady, również wpłynie korzystnie na 

współpracę i funkcjonowanie tej Rady. 

Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyższej uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIII/440/17 zmieniającą Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 16 października 2003 roku w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej i nadania jej statutu. 
 

Ad. 8. 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił Informację Burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 

Poinformował, że: 

1) Planowane dochody zostały zrealizowane w 53,19% 

 w tym: dochody bieżące w 55,58%, dochody majątkowe w 38,03%.  

2) Planowane wydatki zostały zrealizowane w 38,10% 

 w tym: wydatki bieżące w 49,11 %, wydatki majątkowe w 9,96 %. 

Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, to wiadomo, że realizacja większości inwestycji, jak 

i płatności za te inwestycje, będą realizowane w II półroczu 2017 r. Dopiero wtedy będzie 

można całościowo ocenić wykonanie założonego planu.  

Radny – P. Jan Abramczyk uważa, że plan dochodów i wydatków realizowany jest na 

przyzwoitym poziomie. Jak poinformował Skarbnik, wiadomo, że realizacja inwestycji 

nastąpi w II półroczu, więc wtedy znacznie wzrosną wydatki majątkowe. 
 

Ad. 9. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że Powiat Wyszkowski zwrócił 

się z prośbą o dofinansowanie przez Gminę przebudowy drogi powiatowej na odcinku 

Wyszków-Leszczydół-Nowiny. Wysokość dofinansowania przez Gminę, miałaby wynieść 

60.000 zł. Pan Burmistrz oraz Pan Starosta bardzo proszą, aby wesprzeć tę inwestycję. 

Wicestarosta Powiatu Wyszkowskiego – P. Adam Mróz podziękował za możliwość 

zabrania głosu i zwrócił się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie wniosku w sprawie 

dofinansowania tej inwestycji. Poinformował, że samorząd powiatowy nie ma własnych 

środków finansowych, które pozwoliłyby realizować wszystkie inwestycje powiatowe, 
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a zwłaszcza te drogowe. Bez pomocy samorządów gminnych, bardzo dużo inwestycji nie 

zostałoby wykonane. Powiat stara się pozyskiwać środki zewnętrzne, ale aby je zrealizować, 

musi mieć również środki własne. Generalnie inwestycje drogowe są realizowane, jeżeli 50% 

wkładu własnego dofinansuje ta gmina, na której dana inwestycja ma być wykonana. 

Inwestycja, o której dziś mowa, ma polegać na przebudowie drogi powiatowej na odcinku 

Wyszków-Leszczydół-Nowiny, od ul. Sosnowej do Nadleśnictwa (ok. 1.200 m). Koszty tej 

inwestycji miał ponieść Powiat (200.000 zł) i Nadleśnictwo (200.000 zł). Niestety po 

przetargu okazało się, że koszt całkowity projektu, wyniósł 466.000 zł. Jest to kwota większa, 

niż planowano wcześniej. Dlatego też, Powiat zwrócił się do Gminy Wyszków 

o dofinansowanie brakującej kwoty, czyli 60.000 zł. P. Mróz poinformował, że jeżeli Gmina 

nie będzie w stanie dołożyć tej kwoty, Powiat rozważy zasadność realizacji tego zadania. 

Podziękował za dotychczasową współpracę i za współfinansowanie wszystkich inwestycji 

drogowych, realizowanych na terenie Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska uważa, że jest to inwestycja dla 

wszystkich mieszkańców i trzeba pomóc, żeby została ona realizowana. Spytała ilu 

mieszkańców mieszka w Leszczydole-Nowinach? 

Radny – P. Stanisław Nasiadka poinformował, że ponad 1.000, ale z tej drogi korzysta dużo 

więcej mieszkańców. Droga ta służy również mieszkańcom innych gmin. 

Radny – P. Jan Abramczyk podziękował Panu Wicestaroście za przybycie na dzisiejszą 

sesję i za uzasadnienie przedłożonego przez Powiat wniosku. Zaznaczył jednak, że w Gminie 

Wyszków jest 27 sołectw i każde sołectwo ma swoje potrzeby. W Leszczydole-Działki 

mieszka również bardzo dużo mieszkańców, a tam nic nie było robione. Gminie nie wystarcza 

środków, aby zrealizować potrzeby gminne. Jakiś czas temu uzgodniono, że po ostatnim 

dofinansowaniu (200.000 zł na budowę drogi w Kamieńczyku), będzie przerwa 

w dofinansowywaniu inwestycji powiatowych. P. Abramczyk zwrócił się z prośbą do Pana 

Wicestarosty, by pracownicy Urzędu Miejskiego mogli uczestniczyć w procesie realizacji 

tych inwestycji, które dofinansowywane są przez Gminę. Uważa, że współpraca Powiatu 

i Gminy na tej płaszczyźnie nie jest najlepsza. Spytał, czy to prawda, że są jakieś problemy 

przy budowie drogi w Kamieńczyku? 

Wicestarosta Powiatu Wyszkowskiego – P. Adam Mróz zapewnił, że współpraca między 

powiatem a gminami jest, ale trzeba ją na bieżąco usprawniać. Powiat informuje 

pracowników Urzędu o realizowanych inwestycjach, ale Gmina Wyszków ma bardzo dużo 

swoich inwestycji, więc nie zawsze może uczestniczyć w tych powiatowych. Dodał, że 

wpadka, która miała miejsce przy budowie drogi w Kamieńczyku, to wpadka wykonawcy, 

który położył na drodze zbyt mokre kruszywo. Takie przypadki niestety, czasem się zdarzają.  

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował Burmistrzowi i radnym za 

dofinansowanie przez Gminę Wyszków budowy drogi w Kamieńczyku. Potwierdził, że 

podczas robót była mała wpadka, ale wszystko zostało już naprawione. Przy okazji 

poinformował Pana Wicestarostę, że łatwiej jest się dostać do Starosty i Wicestarosty niż do 

pracowników wydziału w Powiecie. Jak ma jakiś problem, to idzie do Wicestarosty, ponieważ 

wie, że sprawa zostanie szybciej załatwiona z Wicestarostą niż z pracownikami wydziału. 

Zaznaczył, że takich problemów nie ma z pracownikami w Urzędzie Gminy. Następnie 

podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w Festiwalu Miodu i Chleba. Szczególne 

podziękowania skierował do Dyrektora WOK Hutnik – Pana Mariusza Kowalskiego, za 

włożoną pracę przy organizacji tego Festiwalu.  
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Radny – P. Wojciech Rojek uważa, że warto wyremontować drogę do Leszczydołu-Nowin, 

ponieważ jest tam bardzo niebezpiecznie, a zwłaszcza zimą, kiedy odnotowuje się na tym 

odcinku dużo kolizji drogowych. 60.000 zł to jest dużo, ale jeżeliby ta inwestycja miała upaść 

tylko dlatego, że zabraknie tych 60.000 zł, to naprawdę szkoda tej inwestycji. Ponadto to 

chyba jest już jedyny odcinek drogi powiatowej (dojazdowej) na terenie Gminy Wyszków, 

który pozostałby niewyremontowany. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, jaki zakres prac będzie wykonywany na tej drodze? 

Wicestarosta – P. Adam Mróz poinformował, że będzie robiona nowa nawierzchnia 

asfaltowa, która  zostanie poszerzona do 6 m (teraz jest 4,85 m). Na takiej szerokości drogi, 

będzie można pomalować linię środkową.  

Radny – P. Andrzej Piątek spytał, czy wystarczy jak Rada podejmie uchwałę w tej sprawie 

dopiero na następnej sesji?  

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że ustalono ze Starostwem, że jeżeli 

Rada Miejska przyjmie dziś stanowisko, że środki na to zadanie zostaną przekazane, to 

uchwała może zostać podjęta na następnej sesji. Płatność za realizację inwestycji będzie 

realizowana dopiero po zakończeniu zadania.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie następujące 

stanowisko: „Wyraża się zgodę na dofinansowanie przez Gminę Wyszków zadania pn. 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 4408W na odcinku Wyszków – Leszczydół-Nowiny. 

Kwota dofinansowania, to 60.000 zł.”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

pozytywnie zaopiniowali stanowisko w sprawie dofinansowania inwestycji powiatowej. 

Wicestarosta – P. Adam Mróz podziękował radnym za podjętą decyzję i obiecał poprawę 

w dotychczasowej współpracy między Gminą a Powiatem. 

Radny – P. Jan Abramczyk poprosił, aby w przyszłości, sprawy dotyczące współpracy 

z powiatem przedstawiać radnym wcześniej, już na posiedzeniach Komisji.  

Radny – Czesław Lach zwrócił się z prośbą, aby w przyszłym roku wybudować odcinek 

drogi w Rybienku Leśnym, ten prowadzący do pomnika. 

P. Mieczysław Karpiński – Przewodniczący Osiedla Nr 9 podziękował Panu Prezesowi 

WTBS za wykonanie parkingu dla mieszkańców bloku 10 i 12 przy ul. Prostej.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że 16 sierpnia, Komisja Finansów i Gospodarki 

dokonała przeglądu pięciu inwestycji, realizowanych na terenie miasta. Komisja stwierdziła, 

że prace prowadzone i nadzorowane są lepiej, a współpraca urzędników z wykonawcami jest 

bardzo dobra (protokół Komisji znajduje się w Biurze Rady Miejskiej). Następnie 

P. Abramczyk zwrócił uwagę, że inwestorzy, którzy budują bloki, niszczą nawierzchnię oraz 

pozostawiają na drogach warstwy błota. To błoto spływa do kanalizacji, potem do 

oczyszczalni i uszkadza pompy i inne urządzenia. Konkretnie taka sytuacja ma miejsce teraz, 

przy budowie bloku koło WOSIR-u. Tam studzienki wodociągowe zostały pozostawione 

w złym stanie, a na drogach pozostały koleiny. P. Abramczyk spytał, kto ma się tym zająć? 

Kto ma to nadzorować? Uważa, że opony samochodów wyjeżdżających z budowy, powinny 

być umyte, a stan dróg powinien być sfotografowany przed rozpoczęciem i po zakończeniu 

inwestycji. 

 

 



 

 

 

19 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że do urzędu wpłynął 

wniosek o nadanie honorowego obywatelstwa Gminy Wyszków kolejnemu mężczyźnie. 

Zwróciła się do obecnych na sali pań, aby poszukać wśród mieszkanek Gminy jakieś pani, 

która również zasłużyła na to, aby nadać jej tytuł honorowego Obywatela Gminy Wyszków. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.15, uznając porządek obrad XLIII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała        Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska   Krzysztof Sobieski   Elżbieta Piórkowska 


